
 

Aan:  Het college van burgemeester en wethouders 

  
  van de gemeente Venlo 

Van:  Fractie EENLokaal 

 Leon van den Beucken  

Betreft: Vragen ex. Artikel 45 reglement van orde 

Belfeld 8-12-2020 

  

Geacht college, 

Betreft:  eigenaarschap en betrokkenheid inwoners energietransitie. 

Het Windpark Venlo heeft een bewogen geschiedenis. Pas helemaal aan het eind van het 
besluitvormingsproces en daarna kwam het scheppen van draagvlak voor dit Windpark aan de orde. En 
daar lijkt het nu weer verkeerd te gaan. De Provincie wilde dat er 4 windturbines door energie 
coöperaties geëxploiteerd  gingen worden. Begin 2019 werden de aandelen van het Windpark door 
Etriplus verkocht aan het Rotterdamse energiebedrijf Greenchoice, de Windunie uit Utrecht en ABN 
AMRO Fonds. In deze transactie is niet vastgelegd dat de drie aangesloten energie coöperaties een mate 
van zeggenschap zouden behouden.  Ondertussen zijn twee van de drie coöperaties afgehaakt:  Joris 
Wekt Op uit Beesel en de Horster energie coöperatie Reindonk. Samenstroom (Venlo) blijft, mede 
omdat het Windpark een van de laatste opties is om aan te haken. 
 
Vraag 1 
Is het college het met onze fractie eens dat alle mensen mee moeten kunnen doen in deze 
energietransitie, ook die met een smalle beurs en dat dit alles geen visitekaartje is voor een sociale en 
gedragen energietransitie?  
 
De gemeente Venlo, evenals de provincie zijn aandeelhouder van Etriplus. In die hoedanigheid, maar 
ook daarbuiten, ziet onze fractie dan ook een rol van de gemeente Venlo in het borgen van 
(mede)eigenaarschap, deelname, betrokkenheid bij het Windpark en trouwens bij de gehele 
energietransitie in de toekomst.  
 
Vraag 2 
Gaat de gemeente nog een gesprek aan met Samenstroom en de andere uitgestapte energie 
coöperaties om te bezien op welke wijze de coöperaties alsnog mee kunnen doen dan wel betrokken 
blijven?  
 
Een van de zaken om participatie en lokaal eigendom te borgen, is het opnemen van voorwaarden in de 
vergunningen. 
 
Vraag 3 
Wat gaat het college (al dan niet samen met de provincie, al dan niet binnen de RES-regio en al dan 
niet als aandeelhouder) doen om de inwoners deel uit te laten maken van de energietransitie en 
zodoende het draagvlak te vergroten?  
 
Een van de manieren om het lokale eigenaarschap mee te helpen borgen, is via het beleid de 
grondspeculatie met het oog op de energietransitie tegengaan.  
  
Vraag 4 
Is het college bereid om te bekijken – ook in RES regioverband – naar de mogelijkheden om 
ongewenste grondspeculatie tegen te gaan?  

Fractie EENLokaal Leon van den Beucken     


